

# ضمان

مجلس الضمان الصحي  
Council of Health Insurance

# اسأل الضمان Ask CHI

مايو 2023

#الضمان\_يضمنك



## تأمين الزيارة Visitors Insurance Policy

**Does the Visitor Insurance Policy cover pregnancy follow-up? Knowing that the pregnancy was disclosed in the form.**

The Visitor Insurance Policy covers emergency cases up to a maximum of 100,000 SAR, including emergency pregnancy and childbirth expenses up to a maximum of 5000 SAR during the policy period.

**هل تغطي وثيقة تأمين الزائرين متابعة الحمل؟ مع العلم تم الإفصاح في النموذج عن وجود حمل.**

تغطي وثيقة تأمين الزائرين الحالات الطارئة بحد أقصى 100 ألف ريال، وتشمل نفقات الحمل والولادة الطارئة بحد أقصى 5000 ريال خلال مدة الوثيقة.

**Does the Visitor Insurance Policy cover the expenses of dialysis?**

The Visitor Insurance Policy covers the costs of emergency dialysis up to the maximum benefit of this policy.

**هل تغطي وثيقة تأمين الزائرين تكاليف الغسيل الكلوي؟**

تغطي وثيقة تأمين الزائرين تكاليف الغسيل الكلوي للحالات الطارئة بحد المنفعة الأقصى لهذه الوثيقة.



## المنافع Benefits

### Does the Basic Health Insurance Policy cover sleeve gastrectomy if the body mass is 35?

The Basic Health Insurance Policy covers the costs of bariatric surgery if the body mass exceeds 40 or 35 with complications, up to a maximum of 15,000 SAR with a deductible of 0-20% and a maximum of 1,000 SAR during the policy period, for new and renewed policies since 1st October 2023.

### هل تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية التكميم في حال كانت كتلة الجسم 35؟

تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية تكاليف جراحة معالجة السمنة المفرطة في حال تجاوزت كتلة الجسم 40 أو 35 مع وجود مضاعفات بحد أقصى 15000 ريال بنسبة تحمل 0-20% بحد أقصى 1000 ريال خلال مدة الوثيقة، وذلك للوثائق الجديدة والمجددة من 1 أكتوبر 2023م.

### Does the Basic Health Insurance Policy cover contraceptives?

The Basic Health Insurance Policy covers temporary contraceptives that include hormonal replacement and IUD devices as per the approved guide, up to a maximum of 1500 SAR during the policy period.

### هل تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية موانع الحمل؟

تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية موانع الحمل المؤقتة التي تشمل البديل الهرموني وأجهزة اللولب الرحمي حسب الدليل المعتمد، بحد أقصى 1500 ريال خلال مدة الوثيقة.



# المنافع Benefits

## Does the Basic Health Insurance Policy cover the costs of hospitalization?

The Basic Health Insurance Policy covers the costs of hospitalization if medically needed, with no deductibility for hospitalization.

## هل تغطي وثيقة الضمان الصحي تكاليف التنويم في المستشفى؟

تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية تكاليف التنويم في المستشفى إذا استدعت الضرورة الطبية مع عدم احتساب نسبة تحمل للتنويم.

# الطب الاتصالي Telemedicine



## Does the Basic Health Insurance Policy cover "remote" medical consultations?

The Basic Health Insurance Policy covers the costs of telehealth service (telemedicine) provided by a center licensed by the Ministry of Health according to the rules and regulations approved by CHI.

## هل تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية الاستشارات الطبية "عن بعد"؟

تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية تكاليف خدمة الرعاية الصحية عن بعد (الطب الاتصالي) المقدمة من مركز مرخص من قبل وزارة الصحة حسب القواعد والأنظمة المعتمدة من مجلس الضمان الصحي.

# ضمان

مجلس الضمان الصحي  
Council of Health Insurance

chi.gov.sa | 920001177

f YouTube Instagram LinkedIn Twitter SaudiCHI

## #اسأل\_الضمان

## #الضمان\_يضمنك